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Protokół Nr 5/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 28 kwietnia 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie oraz częściowo zdalna 
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zasad udzielania stypendium Burmistrza dla uzdolnionych uczniów oraz trybu 
postępowania w tych sprawach – druk A, 

b) w sprawie warunków zwolnienia od ponoszenia opłat z tytułu korzystania ze żłobków 
utworzonych przez Miasto Białogard – druk B, 

c) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
psychologów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli 
przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 
zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 
Białogard – druk C, 

d) w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli niektórych nieruchomości, 
na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – druk D, 

e) w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na obszarze miasta Białogard – druk E, 

f) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi  – druk F, 

g) w sprawie powierzenia Burmistrzowi uprawnień do postanawiania o wysokości cen 
i opłat albo o sposobie ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 
użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej Miasta Białogard – druk G, 

h) w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Białogard na 
lata 2020-2024 – druk H, 

i) w sprawie bonifikaty od rocznej opłaty przekształceniowej za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego gruntu w prawo własności tego gruntu – druk I. 

3.  Rozpatrzenie wniosku ZEC Sp. z o.o. w sprawie podjęcia uchwały w zakresie zwolnienia z 
podatku   od nieruchomości.   

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.                                          
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1330 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie). 
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Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie zasad udzielania stypendium Burmistrza dla uzdolnionych uczniów oraz 

trybu postępowania w tych sprawach – druk A, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska Naczelnik Wydz. Edukacji  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy to będzie jednorazowa nagroda? 
Naczelnik – odpowiedziała, że tak. 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na rozgrywki powiatowe sugerując, aby przy typowaniu do nagród 

Dyrektorzy decydowali o nagradzanych uczniach, by razem z najlepszym wynikiem 
sportowym było wzorowe zachowanie. 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

b) w sprawie warunków zwolnienia od ponoszenia opłat z tytułu korzystania ze żłobków 
utworzonych przez Miasto Białogard – druk B, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska Naczelnik Wydz. Edukacji  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
psychologów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli 
przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 
zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 
Białogard – druk C, 
Przedstawiła: Marta Grabczyńska Naczelnik Wydz. Edukacji wraz z poprawką Burmistrz 

Białogardu 
 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

z autopoprawką Burmistrza przedstawioną przez Naczelnika Wydz. Edukacji. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

d) w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli niektórych nieruchomości, 
na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – druk D, 
Przedstawiła: Mariola Barcicka Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
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e) w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na obszarze miasta Białogard – druk E, 
Przedstawiła: Mariola Barcicka Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

f) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi  – druk F, 
Przedstawiła: Mariola Barcicka Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

g) w sprawie powierzenia Burmistrzowi uprawnień do postanawiania o wysokości cen 
i opłat albo o sposobie ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 
użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej Miasta Białogard – druk G, 
Przedstawiła: Mariola Barcicka Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

h) w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Białogard na 
lata 2020-2024 – druk H, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

i) w sprawie bonifikaty od rocznej opłaty przekształceniowej za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego gruntu w prawo własności tego gruntu – druk I. 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał czy te osoby zapoznały się z projektem uchwały? 
Naczelnik – odpowiedziała, że obecnie jest 6 nieruchomości, które nie rozliczyły się. Tu chodzi 

o osoby, które np. poprzez darowanie działki osobie z rodziny utraciły bonifikatę i nie mogą 
z niej skorzystać przy przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności ale 
spełniły wymogi dot. wybudowania nieruchomości. 
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Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 3 

Komisja rozpatrzyła wniosek ZEC Sp. z o.o. w sprawie podjęcia uchwały w zakresie 
zwolnienia z podatku   od nieruchomości, stanowiący załącznik do protokołu.   

 
W wyniku dyskusji Komisja zwróciła uwagę na braki formalne wniosku oraz nie zajęła 

stanowiska w sprawie przygotowania w/w projektu przez samorząd. 
 
 

Ad 4 
W sprawach różnych radni otrzymali raport Zarządu Białogardzkiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji Sp. z o.o. w sprawie działań podjętych w związku z epidemią koronowirusa SARS-
COV-2, stanowiący załącznik do protokołu. 

 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1435 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

         Przewodniczący Komisji 

             /-/  Paweł Szyszlak 


